



# ALTS bestyrelsesmøde d. 8. oktober 2024

Til stede: Kai, Michael, Niels, Helen, Thomas & Anni, afbud fra Anders & Joanna

Referent: Anni

## Referat

### 1) Orientering fra Formanden

#### a) Forberedelse af valg til bestyrelsen:

##### Rekruttering

Niels, Helen, Anders og Joanna er på valg. Bestyrelsen skal prøve at tale med mulige bestyrelsesemner. Caroline (turneringsspiller) har ytret ønske om at komme med i bestyrelsen - Niels tager en snak med hende.

Michael Koch vil gerne fortsætte som suppleant hvis muligt og vil gerne stå for puljeturning og klubmesterskaberne og evt. hjælpe med andre opgaver. Kan ikke binde sig til at være bestyrelsesmedlem, idet han rejser en del og ofte ikke er i DK.

**Niels genopstiller ikke, og klubben skal derfor have valgt en ny formand!**

##### Lokaler/Sted

Niels har spurgt Trøjborg Beboerhus og Anni spørger Matematisk Kantine, hvad de kan tilbyde.

##### Dagsorden, indkaldelse

Niels udarbejder dagsorden og indkaldelse til GF. GF afholdes torsdag den 6. februar kl. 18.00 - sted kommer senere  
Niels laver et nyhedsbrev og sender ud til medlemmerne.

#### b) Introduktion skrivelse til ALTS (til nye medlemmer)

Vi laver ændringer over mail.

Vi enes om, at der hvor det giver mening med teksten "Tennis spilles i sko til tennis (ikke løbesko oa.) skrives det ind på hjemmesiden (Anni)

#### c) Revision af vedtægter

Niels tager en drøftelse med en jurist omkring det at flytte GF til 14 dage senere. Der har været en drøftelse om rækkefølgen af emner

- forslag fra medlemmer og bestyrelse FØR budget mm, dette drøftes også med juristen & Helen Lykke-Møller, der har klaget over rækkefølgen.

#### **d) Tilføjelse til ordensregler: tennisko til tennis?**

Tilføjes, så der ikke er tvivl om hvilke sko der spilles i, og det er nye medlemmers pligt til at læse vedtægter og ordensregler.

### **2) Orientering fra Kassereren**

Vores regnskab ser fint ud, vi følger budgettet.

Udgifter til følgende vil komme:

- Reparation af udendørs trappe til klubhuset
- evt køb af ekstra grus til banerne
- ekstra køleskab til køkkenet
- vandregning
- evt. udgifter til indendørs turneringstræning

Kai nævner, at han vil ændre kontoplanen, så kantinedriften kommer med separat - lige nu er alt der betales via mobile pay samlet i en bunke, og han skal ind på mobile pay for at kunne se hvilke poster indbetalingerne vedrører.

Laursens Realskole skal have en faktura for leje af baner. Niels tæller timer sammen til Kai.

Vinterafdækning af baner - faktura til kommunen.

Tv-abonnementer skal afbestilles i vintersæsonen. Kai kontakter Anders.

### **3) Orientering fra Hus og anlæg**

#### a) Vinternedlukning af hus (Thomas)

Når der kommer en længere periode med rigtig nattefrost, kontakter Thomas FT, som hjælper med vinter nedlukning.

#### b) Højtalere

Tilslutningen af de nye højtalere i klubhuset har drillet en smule. Niels prøver at få fat i elektrikereren igen.

#### c) Vedligeholdelse af baner og anlæg. Karl forlader jobbet sommer 25

Klubben har fået en henvendelse omkring overtagelse af banechef jobbet. Bestyrelsen bakker op omkring, at vedkommende tilbydes jobbet. Der vil være en overgangs-/indkøringsperiode, hvor kommende banechef følger Karl for at lære jobbet at kende. Niels tager en snak med de implicerede. Niels vil stadig fungere som back-up for banechef, når han er på ferie mv.

Thomas nævner, at nogle af Karls opgaver måske kan fordeles blandt frivillige - bl.a. græsslåning, fjernelse af blade mm.

#### d) Lukning af klubhus i forbindelse med rep af Indgangstrappen (nogle dage i uge 41/42)

Thomas skriver ud på de forskellige platforme, når dette bliver aktuelt.

#### 4) Orientering fra Café udvalg

- Drikkevarer

Vi forventer, at salg af drikkevarer stoppes ca. 1. november - meldes ud på relevante platforme.

- kantineudvalget - hvad er forventninger/tanker/ønsker til sådan et udvalg fra bestyrelsens side?

At udvalget har styr på hvem og hvornår der er nogle i køkkenet og melder det ud, hvis der sker noget. At de kan søge hjælp hos udvalget ved spørgsmål mm. Interessenterne til Køkken Udvalget har møde den 30. oktober, og vil vende tilbage til bestyrelsen efter mødet - i skrivende stund har følgende medlemmer meldt sig under fanerne: Jytte Johansen, Dorthe Antonsen, Lotte Abildgaard, Lisbeth Ambrosius, Thomas Kehlet & Anni Veje.

- Rengøring og oprydning i køkkenet

Nogle medlemmer har svært ved at rydde op efter sig, når de har været i køkkenet.

Det forventes, at man rydder op efter sig - vasker ting man har brugt, stiller kopper i opvaskemaskinen (evt. tænder for den, hvis den er fyldt eller tømmer den). Rullebordet fjernes.

Ingen tennissko i køkkenområdet!

#### 5) Orientering fra Motionist aktiviteter

a) Niels nævner, at det vil være godt i løbet af vinteren at få forårets aktiviteter på plads:

- Drop in & Double Trouble - vil Karen stadig varetage denne del? (Anni)
- Puljeturneringer - Michael Koch varetager dette
- Morten Halvorsen - Niels spørger, om han vil træne i 2025 også
- Leschly Cup - de ansvarlige evaluerer i efteråret, vi hører nærmere

#### 6) Orientering fra Turnerings-aktiviteter

##### Klubmesterskab - evaluering

- Enighed om, at klubmesterskabet var en stor succes. Vejret var godt, og vi havde mange besøgende.
- Førsteholdene glimrede ved deres fravær, og de opfordres til at være med på klubmesterskabs dagen.
- Kan klubturnering afvikles via tournament software programmet spørger Kai? Måske ikke helt realistisk, men måske kan vi lave noget online på hjemmesiden? Michael nævner, at det har sin charme, at man skal se på opslagstavlen for at finde kampplanerne..

- Præmier - vingaverne blev drøftet, og enighed om, at til næste år vil det være gaver, der har relation til tennis. Niels spørger In Sport, om de vil være interesseret i at vi køber præmier hos dem...
- *Klubfinaledag 2025 - søndag den 14. september*

#### Rejseafregninger

- Der er brug for, at vi får ensrettet reglerne for, hvad man kan få dækket af klubben i fbm. turneringskampe andre steder end ALTS. Vores regelsæt skal justeres og sendes til holdkaptajnerne og lægges ud på hjemmesiden.
- Det bliver et job for den nye bestyrelse i 2025.

### **7) Orientering fra Kommunikation**

Intet aktuel.

Thomas nævner, at vi får meget ros for vores kommunikation.

### **8) Næste møde:**

Onsdag den 4. december kl. 18 hos Thomas - Krusåvej 1, 8240 Risskov

### **9) Eventuelt**

Standerstrygning - skal vi have det igen i år?

Anni spørger Karin, om de har tid og lyst til at arrangere og afvikle igen i år.